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Aanwezig 

 Willy Van Mol, voorzitter AC Sport 

 Patrick De Meersman, Petanque Opwijk 

 Theo Gevers, BCO Opwijk 

 Leen De Valck, shuttles Opwijk 

 Marc Vanderperre, EMO 

 Peter De Smedt, VK De Sjoeters (later 19u30?) 

 Danny Merckx, AC Opwijk  

 Gorik Aelbrecht Judo Nijdrop (vervanger van Maarten-jan Aelbrecht) 

 Sigrid De Backer, coördinator vrije tijd 

 Koen Ringoot, sportcoördinator 

 Johan Deleu, schepen sport 

Verontschuldigd 

 Sarah Van der Straeten, ondervoorzitter / secretaris AC Sport 

 Nicky Keppens, Karate Seien-Chin  

 Marie-Frederik Vanderveken, vzw de Hopbelletjes  

 Koen Cooreman, tennis Diepenbroek 

 Erik Gyselinck, AAV 

 Els Sanders, EMO 

 Klaartje Vanwymelbeke, tennis Diepenbroek 

Niet verwittigd 

 Igor Van den Berghe, Ver. Opwijkse wielerclub 

 Sarah De Ridder, Sportvrienden Mazenzele 

 Lina Rampelberg, Volley Opwijk  

 

Adviescommissie Sport 
Verslag vergadering  
 
Datum: 11/06/2024 
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Agenda 

 Goedkeuring vorig verslag 

 Bestuurskrachtmeting (toelichting Sigrid) 

 Sportontvangst 2025: brainstorm over nieuwe locatie en datum.  

 Terugkoppeling uit college over laatste adviezen.  

 Stand van zaken dossier Vetweyde.  

 Overzicht financiële toestand AC sport (Nicky) 

 Aanvullend daarop: bespreken suggesties voor uitstap AC sport ter afsluiting van de legislatuur. Denk gerust al 

eens na over een activiteit en datum.  

 Varia 
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Goedkeuring vorig verslag 

De voorzitter heet iedereen welkom. Volgende zitting start terug om 19u30! 

Bestuurskrachtmeting en omgevingsanalyse 

Toelichting Sigrid 

20240423 toelichting gemeenteraad Opwijk.pdf 

https://www.opwijk.be/inspiratienota-omgevingsanalyse-2024 
 
Bestuurskrachtmeting afgerond, uitrol omgevingsanalyse eind deze week af. Volgende keer aan de slag ivm sport.  

Stand van zaken dossier Vetweyde 

Schepen van Sport Johan licht toe. 
 
Als alles goed verloopt wordt in december de vergunningsleidraad voor de bouw van de sporthal en de jeugdlokalen 
goedgekeurd. De kost wordt geraamd op 10,5 miljoen euro. Afgelopen maanden is volgens het DBF contract van Belfius 
afgebouwd van 5 naar 3 potentiële firmabouwers die geschikt zijn aan bepaalde criteria.  
Enkele specifieke kenmerken is dat de sporthal groot genoeg is in lengte en breedte (respectievelijk afmetingen van de 
sportvloer 57m op 34m), rekening houdend met vrije ruimte, om deze ook optimaal te benutten. Daarnaast wordt er een 
volwaardige judozaal, cafetaria en voldoende kleedkamers voorzien.  
Het dossier is op 28/5/2024 goedgekeurd op de gemeenteraad. Momenteel is Belfius aan het werk voor het opmaken 
van offertes. Normaliter moeten de offertes binnen zijn op 1 november 2024. Zodat we tegen eind 2024 een beslissing 
kunnen nemen voor de bouwheer van de sporthal. 
Het streefdoel is om tegen maart 2025 de omgevingsvergunning te verkrijgen zodat de aanvang van de werken tegen 
november 2025 kan starten. 
 
Vetweyde is recreatiegebied. Rekening houdend met verschillende factoren is de Vetweyde voor de bouw van een 
sporthal met bijhorende jeugdlokalen een geschikte locatie. Een gedeelte van de Vetweyde is bronnengebied. 
Daarnaast is de Vetweyde perceelcode D (niet geschikt voor de bouw van een sporthal) aangevuld met grote stukken 
oppervlakte die perceelscore A verkrijgen (wel geschikt voor het bouwen van een sporthal). Op zich maakt het niet 
zoveel uit waar de sporthal in het gebied wordt ingepland. De sporthal neemt minder dan 10% van de totale oppervlakte 
in. Dat maakt dat de inplanting van de sporthal kan wijzigen. 
 

Terugkoppeling uit college over laatste adviezen 

Subsidies bekijken in de volgende legislatuur met werkgroep ism Sport Vlaanderen. Vereenvoudiging op administratief 
vlak dringt zich op. 
Bij sociale media zeker aandacht schenken om sporten meer in de schijnwerpers te plaatsen. Het vermelden van 
prestaties en delen van evenementen. 
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Sportontvangst 2025 

Brainstorm over nieuwe locatie en datum. 

Datum: 14/02/2025: Overwegen om 30 minuten vroeger te beginnen, om 19u30 dus. 

Ook te overwegen: 

Sommige ploegen trainen noodgedwongen 1x per week wegens plaatsgebrek. Indien dit wegvalt omwille van 
sportontvangst hebben die ploegen 14 dagen geen training. Die week is het Kata. Kata verschuift naar donderdag in de 
kleine zaal. Curvebal verschuift naar maandag in die week. Geen hinder voor basketbal. 

Locatie? 

Nijdrop = te klein + niet vrij 

Schuur = in renovatie 

Flight: kostprijs? 

Mensen zijn tevreden over concept sportontvangst. De shows en presentatie zijn een meerwaarde. 

Over het algemeen is de Paasvakantie rustiger qua opkomst bij basketbal en volleybal maar valt samen met 
sportkampen en carnaval Opwijk. Dus ook geen optie om daar te schuiven. 

Daarnaast moeten we ook rekening houden met het programma van de technische dienst. 

Theo overlegt met Lut en bekijkt mindere bezetting sporthal en geeft data door aan Koen. Koen bekijkt dit samen met 
sportdienst alvorens beslissing te nemen. 

 

Overzicht financiële toestand AC sport 
 
Stand van zaken op 1/6/2024: 
 
1274,81 euro op zichtrekening. 
6029,96 euro op spaarrekening. 
 
Uigaven: 
Cadeau Katrien twv 108 euro. 

Suggesties voor uitstap AC sport 

Ter afsluiting van de legislatuur. Enkele voorstellen voor gezamenlijke uitstap: 

BK kwarttriatlon – Hofstade – 14/7/2024 

Memorial Van Damme – Brussel – 13-14/7/2024 

Stephex – Brussegem – 28/8 – 1/9/2024 

Grote prijs van België Formule 1 – Spa – 26-28/7/2024 

EK wielrennen – Limburg – 11-15/9/2024 

EK inline skating Oostende – 18-25/7/2024 

Beach korfball World Cup – Temse – 24/8/2024 
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Varia 
 
Donderdag 3/10 debat vrije tijd om 19u30. 

Woensdag 2/10 algemeen debat in Nijdrop. Te bekijken wanneer sport aan bod komt. 

Overzicht AED toestellen. Op EMO staat er ook 1. Staat niet in het infoblad noch op de website. 

 

 
Verslag: Koen Ringoot 
 
Volgende vergadering:  Dinsdag 10 september 2024. Start om 19u30. 
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